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فریدون اصفهانیان  :

وقتی گزارشگر فوتبال، کارشناسی 
داوری می کند، چطور جلوی 

انتقادات را بگیریم؟
یک کارشناس روسی:

آزمون قادر است هر 
خط دفاعی را بشکند

ماهینی دربی 89 را 
هم از دست داد

از مهندس فائقي تا دكتر قريب؛ 

آقای رئيس جمهور ! اين هم 
مدير شايسته براي اداره فوتبال

در صد و بیست و سومین جلسه علنی شورای شهر تهران ؛ 

هاشمی: چون نمی توانیم دستفروشان را 
ساماندهی کنیم می خواهیم آن را قانونمند کنیم

فیلمبرداری  مدیر  بهمنش  هومن 
با ۵ فیلم سینمایی »سال  امسال  که 
پوست«،  »سرخ   من«،  دانشکده  دوم 
»سمفونی نهم«، »متری شش و نیم« 
پرکارترین  رکورددار  دار«  »جان  و 

فجر  جشنواره  از  دوره  این  فیلمبردار 
قابل  و  متفاوت  کارهای  درباره  است، 
نیز  تحسین  مورد  امسال  که  توجهی 
قرار گرفته است، اظهار کرد: در مورد 
زمان  از  من  پوست«  »سرخ   فیلم 

شکل گیری ایده در کنار نیما جاویدی و 
عوامل فیلم بودم اما زمانی که فیلم نامه 
»متری شش و نیم« سعید روستایی را 
خواندم به این نتیجه رسیدم که باید 
از نیم کره  برای فیلم »سرخ  پوست« 

چپ مغزم و برای فیلم سعید روستایی 
از نیم کره سمت راست مغزم استفاده 
کنم و به هیچ وجه نگذارم تا این دو با 

هم مرتبط شوند.
ادامه در صفحه 4

به سئوالی درباره  پاسخ  تهران در  دادستان 
پول های مشکوکی که به سینما وارد می شود 
و یک نمونه آن آقای امامی بود که با او برخورد 
قانونی شد و اینکه آیا دادستانی در رابطه با 

پول هایی که وارد سینما می شود ورود می کند؟ 
گفت: مهمترین مصداق آن در این زمینه وام 
کلانی بود که گرفته و خرج شد و سریال 
خانگی معروفی بود که تولید شد و منحصر به 

این مورد نیست و ما در گذشته در پرونده های 
دیگری این موضوع را می بینیم. اصل اینکه 
در مسایل فیلم سازی و سینما افرادی می 
آیند و تهیه کننده وجوهی را خرج می کند، 

تایید می کنیم و مصداقش همین پرونده ای 
است که اسم بردید؛ البته از دستگاه های ذی 
ربط، گزارشاتی خواستیم که بیشتر موضوع را 

واکاوی کنند. ادامه در صفحه 5

هومن بهمنش :  

»متری شش و نیم« را با نیم کره چپ و »سرخ پوست« را با نیم کره راست ذهنم فیلمبرداری کردم

پول های »کثیف« سینمای ایران رسما تایید شد ؛

دادستان تهران: در سینما پولشویی می کنند !
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خبر

بضاعتی پور: 
عدم استفاده از آب شرب در آبیاری 

فضای سبز يک ضرورت است
با هدف تامین آب خام جهت آبرسانی فضای سبز و جدا 
سازی از سامانه آب شرب طرح اجرای خطوط انتقال آب 

در شهر کرج اجرایی شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از روابط عمومی سازمان 
سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج، پیمان 
بضاعتی پور گفت: با توجه به مساله تامین آب مورد نیاز 
فضای سبز به ویژه بهره گیری از آب خام برای این امر 
طرح جامع آبرسانی و تهیه منابع آبی در کرج به اجرا در 

آمده است.
 رییس سازمان سیما،منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج با اشاره به اهمیت حذف آب شرب شهری از چرخه 
ی عملیات آبرسانی فضای سبز در این کلانشهر افزود: با 
توان جلوی هدر رفت آب و  این طرح می  اجرای کامل 
همچنین  افزایش بازدهی انتقال و توزیع آب را مشاهده 
نمود که در طول 2 ماه گذشته عملیات مذکور در بلوارهای 
ارم و امیرکبیر در مناطق 4 و 12 شهری به طول 2۵00 

متر صورت گرفته است.
آبیاری فضای سبز  وابستگی  میزان  بیشترین  یادآور  وی 
مناطق 4 و 12 به آب شرب شد و اضافه کرد: این پروژه در 
راستای جدا سازی آب خام از آب شرب و توسعه منابع آبی 
صورت پذیرفته که بخشی از این منابع توسط آب قنوات 
و چاههای مناطق بالادستی اتوبان کرج - قزوین  تامین و 
توسط سازو کارهایی پیش بینی شده به این مناطق انتقال 

داده می شود.
خانه  تصفیه  پکیج  اندازی  راه  به  اشاره  با  مسئول  این 
و  مهر  نوبنیان  پارکهای  در  بهداشتی  فاضلاب سرویس 
همگام تصریح کرد:  با توجه به وضعیت آبی که امروزه 
تمامی شهرها را با یک چالش جدی روبرو ساخته است 
،نباید پساب ها را آبی غیرمتعارف تلقی کرد بلکه باید 
برای استفاده از پساب در آبیاری فضای سبز سرمایه گذاری 
آینده دچار  در  نگیرد  امر صورت  این  اگر  کنیم چراکه 

مشکل خواهیم شد.

قدردانی استاندار البرز از همراهی 
اصحاب رسانه در برنامه های

 دهه مبارک فجر
تمامی  فعال  و  موثر  از حضور  پیامی  طی  البرز  استاندار 
کسانی که برای پوشش اخبار دستاوردهای نظام در البرز 
با مجموعه مسئولان  ایام الله دهه مبارک فجر  بویژه در 

استان همراه بودند، قدردانی کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع استانداری 

البرز، در متن این پیام از سوی دکتر شهبازی آمده است:
حِیمِ حْمَنِ الرَّ ِ الرَّ بسْمِ اللهَّ

ن وَالقَْلمَِ وَمَا یسَْطُرُونَ
... سوگند به قلم و آنچه می  نویسند

شما خبرنگاران عزیز، در دهه فجرامسال با تلاش شبانه 
تا  شدید  آن  بر  خویش  ناپذیر  خستگی  همت  و  روزی 
برنامه ها، عملکردها، دستاوردها و خدمات دولت تدبیر و 
امید را در استان البرز  به اطلاع مردم برسانید و به حق نیز 

حماسه آفریدید و واقعیت ها را انعکاس دادید.
بر خود وظیفه می دانم از سعی و تلاش تمام خبرنگاران 
رسانه ها، اعم از صدا و سیما، خبرگزاری ها، روزنامه های 
سراسری، سایت ها و پایگاه های خبری، مطبوعات محلی و 

فضای مجازی تقدیر و تشکر نمایم.
در پایان برای شما فرهیختگان و پیام آوران عرصه ی علم و 
دانایی، تندرستی، سعادت را، در سایه ی الطاف ایزد سبحان 
خواستارم و امید است با همدلی و همراهی شما در راستای 
اعتلای نام ایران اسلامی و رشد و شکوفایی البرز همیشه 

سرفراز توفیق روز افزون داشته باشیم.

خبر

کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
میدان  جاری  سال  پایان  تا  گفت: 
بزرگ میوه و تره بار کرج بهسازی و 

بازسازی می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، منصور 
وحیدی طی بازدید از میادین میوه 
توجه  با  کرد:  اظهار  بار کرج  تره  و 
به اینکه میدان مرکزی میوه و تره 
بار کرج تنها میدان مرکزی میوه و 
تره بار استان البرز است لذا باید از 
نظر بصری و زیبایی آراستگی کامل 

داشته باشد.

به  شهرداری  اینکه  بیان  با  وی 
عنوان نهاد عمومی علاوه بر وظایف 
ذاتی خود،گام های موثری برای رفاه 
افزود: اطلاع  برمی دارد،  شهروندان 
رسانی و آگاهی بخشی به شهروندان 
و متصدیان غرف موجود در میدان 
میوه و تره بار و نیز تلاش برای جلب 
مشکلات  رفع  برای  آنان  مشارکت 

موجود انجام شده است.
کرج  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
تصریح کرد: باتوجه به پیگیری های 
به عمل آمده مقرر شد تا پایان سال 

، فضای  لکه گیری آسفالت  جاری 
سبز و رنگ آمیزی دیوارها و جداره 

های میدان بار کرج انجام شود. 
وحیدی ضمن توصیه برای مشارکت 
همگانی برای بهسازی و خدمات بهتر 
بیان کرد: دستگاه های متولی بویژه 
مشکل  حل  برای  باید  شهرداری 
میادین میوه و تره بار و بازارچه های 
محله ای عرضه این محصولات وارد 

عمل شود.
گفتنی است در این بازدید علیرضا 
عاقلی رییس سازمان عمران و عباس 
ساماندهی  سازمان  رئیس  وحیدی 
های  فرآورده  و  شهری  مشاغل 
هییت  و  کرج  کشاورزی شهرداری 
امنای میدان میوه و تره بار کرج از 
نزدیک از میدان بزرگ میوه و تره بار 

بازدید کردند.

منصور وحیدی: 

میدان بزرگ میوه و تره بار کرج 
نوسازی و بهسازی می شود

فرمانده انتظامی شهرستان فردیس 
از انهدام باند سارقان انباری منازل 

با ۶۵ فقره سرقت در این شهرستان 
خبر داد.

کرد:  اظهار  جنتی  بیژن  سرهنگ 
با توجه به وقوع چند فقره سرقت 
مجتمع های  انباری های  از  مشابه 
در  موضوع  پیگیری  مسکونی 
آگاهی  پلیس  مأموران  کار  دستور 

شهرستان فردیس قرار گرفت.
وی گفت: مأموران با انجام اقدامات 
و  شناسایی  به  موفق  اطلاعاتی 
این  اعضای  از  نفر  یک  دستگیری 

باند سرقت شدند.
جنتی اظهار کرد: متهم در بازجویی 
بر  مبنی  خود  جرم  به  مأموران 
با  انباری ها  از  سرقت  فقره   ۶۵
همدستی دو نفر دیگر اعتراف کرد 
که با راهنمایی نامبرده و اقدامات 
اطلاعاتی، همدستان وی نیز در دو 

عملیات جداگانه دستگیر شدند.
شگرد  و  شیوه  خصوص  در  وی 
در  سارقان  گفت:  متهمان 
به  ورود  از  پس  روز  اولیه  ساعات 
به  اقدام  مسکونی  مجتمع های 
و  کرده  انباری ها  در  قفل  تخریب 
سرقت  به  را  آن ها  ارزش  با  اشیا 

می بردند.
در  خواست  شهروندان  از  جنتی 
و  مشکوک  افراد  مشاهده  صورت 
مظنون در اطراف منزل، موضوع را 
به نزدیک ترین واحد انتظامی اطلاع 
را  مشکوک  تردد  گونه  هر  و  داده 
فوریت های  مرکز  با  تماس  طی 
اطلاع  مأموران  به   110 پلیسی 

دهند.

فرمانده انتظامی شهرستان فرديس خبر داد: 

انهدام باندی که تخصص در سرقت انباری داشت !

اسماعیل صدیق با اشاره به فروش 
صنفی  واحد   ۵00 العاده  فوق 
پوشاک در پایان سال در کرج، گفت: 
نمایشگاه اقلام ضروری جهت تنظیم 
بازار شب عید و پوشاک در نیمه دوم 
اسفند ماه در نمایشگاه دائمی کرج 

برگزار خواهد شد.
اتحادیه  رییس  صدیق  اسماعیل 
پوشاک کرج، گفت: جهت حمایت 
از کالای داخلی در استان همایشی 
در 2۸ بهمن سال جاری در سالن 
بذرکرج  و  اصلاح  موسسه  همایش 
در زمینه صنعت پوشاک و نساجی 

خواهیم داشت.
وی افزود: در توزیع پوشاک با قیمت 
مشکلی  سال  پایان  در  مناسب 

نخواهیم داشت.
 ۵00 العاده  فوق  فروش  به  صدیق 
واحد صنفی پوشاک در پایان سال 
شهر  سطح  در  گفت:  و  داد  خبر 
کرج حوزه بندی شده تا صنوفی که 
ثبت نام می کنند مورد ارزیابی قرار 

گیرند.
وی اضافه کرد: صنوفی که ویژگی 
با کیفیت،  کالاهای  از جمله  هایی 
دارای  و  تعزیراتی،  مشکل  عدم 
اتیکت و دستگاه پوز باشند به آنها 
می  داده  العاده  فوق  فروش  مجوز 

شود.
صدیق با بیان اینکه این صنوف 1۵ 
متعارف  قیمت  زیر  درصد   20 تا 
پایان سال  را در  اجناس خود  بازار 
ارائه خواهند داد، گفت: کسانی که 
کالاهای زمستانه نیز دارند و هنوز به 
فروش نرسانده اند اجازه حراج داده 
می شود تا با قیمت خرید دراختیار 

خریداران قرار دهند.
افزود:  پوشاک کرج  اتحادیه  رییس 
فروش کیف و کفش نیز به همین 
واحد   100 و  بود  خواهد  صورت 
خواهند  العاده  فوق  فروش  صنفی 
ادامه  ماه  اسفند   2۵ تا  و  داشت 

خواهد داشت.
صدیق از برپایی نمایشگاه پوشاک در 

پایان سال جاری خبر داد و گفت: 
دائمی  بازارچه  در  نمایشگاه  این 
شهدای  پل  درجنب  واقع  گلستان 
پلیس کرج  و از10 تا 2۵ اسفند ماه 

برگزار خواهد شد.
نمایشگاه  این  گفت:  پایان  در  وی 

ضروری  اقلام  بازار  تنظیم  جهت 
کار  دستور  در  که  شد  خواهد  برپا 
دولت قرار گرفته و اتحادیه پوشاک 
نیز مجری این نمایشگاه خواهد بود 
اصناف و سازمان  اتاق  نظر  زیر  که 

صنعت و معدن و تجارت است.

رئیس اتحاديه پوشاک كرج: 

فروش فوق العاده 500 واحد صنفی پوشاک کرج در پایان سال جاری
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دادستان عمومی و انقلاب شهرری خبر داد؛ 
بازداشت يک متخصص ارتوپد

 برای پروتز های تقلبی
یک  بازداشت  از  شهرری  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
متخصص ارتوپد در پی عرضه پروتز های تقلبی در کشور 
خبر داد و گفت: متاسفانه عده ای از پزشکان نیز با متهمان 
این پرونده همکاری می کردند و تاکنون سه نفر در این 

پرونده بازداشت شدند.
به گزارش »دنیای هوادار«، حجت الاسلام والمسلمین علی 
ملکوتی، دادستان عمومی و انقلاب شهرری در گفت وگو با 
میزان اظهار کرد: اواسط دی ماه سال جاری یک کانتینر 
از پروتز های قاچاق کشف شد که حدود 20 میلیارد تومان 
ارزش داشت؛ پس از تشکیل پرونده، متهم دستگیر و با قرار 

بازداشت موقت روانه زندان شد.
ادامه  اذعان کرد: در  انقلاب شهرری  و  دادستان عمومی 
نیز  تقلبی  مذکور  پروتز های  که  شد  مشخص  تحقیقات 
کرد  کار  موضوع  این  روی  مربوطه  بازپرس  لذا  هستند؛ 
در  تومان  میلیارد   100 ارزش  به  پروتزهایی  تاکنون  و 
کارگاه های مربوط به متهم کشف شد که تقلبی بوده است.
وی در تشریح نحوه ورود پروتز های مذکور به کشور توسط 
متهم اذعان کرد: این پروتز ها را با بسته بندی یک کشور 
اروپایی به بیمارستان های کشور عرضه می کردند و تقلبی 
آسیب  دچار  مجددا  می کرد،  استفاده  که  کسی  و  بوده 
این  پرونده  اصلی  از دستگیری متهم  البته پس  می شد؛ 

پروتز ها از سطح کشور در حال جمع آوری است.
ملکوتی ادامه داد: متاسفانه عده ای از پزشکان نیز با متهمان 
این پرونده همکاری می کردند و تاکنون سه متهم در این 
متخصص  پرونده  اصلی  متهم  و  شدند  بازداشت  پرونده 
ارتوپد است و برای وی قرار بازداشت موقت صادر شد، دو 

همدست وی نیز با قرار وثیقه در بازداشت به سر می برند.
وی اذعان کرد: استعلامی نیز از وزارت بهداشت انجام شده 
که چه میزان از پروتز های مذکور قابل استفاده و چه میزان 
استفاده است که هنوز پاسخ آن دریافت  از آن غیرقابل 

نشده است.

رئیس كل بانک مركزی: 
نرخ فعلی به هیچ وجه قیمت 

ذاتی دلار نیست
رئیس کل بانک مرکزی در واکنش به برخی ابهامات نوشت: 
برای بانک مرکزی در کنار تقویت ارزش پول ملی، ثبات در 
بازار و ممانعت از نوسان نیز مهم است، ولی این بدان مفهوم 
نیست که از کاهش نرخ ممانعت کرده یا در پی افزایش 

آن باشیم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از فارس، عبدالناصر همتی 
رئیس کل بانک مرکزی پس از حضور در مراسم راهپیمایی 
22 بهمن ماه با انتشار پیامی در صفحه اینستاگرام خود 
نوشت: امروز توفیق حضور در میان خیل عظیم مردم عزیز 
را پیدا کردم که به خاطر چهلمین سالگرد انقلاب به صحنه 
آمده بودند. دهها نفر از راهپیمایان، با دیدن حقیر، ابراز 

لطف کرده و موجبات توضیحات زیر را فراهم ساختند:
1. عموما نسبت به حقیر و عملکرد بانک مرکزی در این 
دوره سخت، ابراز محبت کرده و قدردان بودند. انصافا قوت 

قلبی بود جهت ادامه راه.
مرکزی  بانک  درسته  که  بود  برخی  ذهن  در  سوالی   .2
نمی خواهد قیمت دلار پایین بیآید؟ گفتم نعوذباله! مگر 
ممکنه؟ برای بانک مرکزی در کنار تقویت ارزش پول ملی، 
ثبات در بازار و ممانعت از نوسان نیز مهم است، ولی این 
بدان مفهوم نیست که از کاهش نرخ ممانعت کرده یا در 

پی افزایش آن باشیم.
۳. تاکید داشتند که تلاش بیشتری برای کاهش نرخ دلار 
بشود. گفتم من هم معتقدم نرخ فعلی به هیچ وجه قیمت ذاتی 
دلار نیست و برای تعدیل آن برنامه داریم و مطمئن باشید تمام 

تلاش خود را مصروف تقویت ارزش پول ملی خواهیم کرد.

خبر

به  تهران،  گفت:  عضو شورای شهر 
رزور  برای  اپلیکیشنی  تهیه  دنبال 
برای  خاص  مکان های  اختصاص  و 

دست فروشی هستیم.
و  بیست  و  صد  در  نظری  حجت 
شهر  شورای  علنی  جلسه  سومین 
ساماندهی  طرح  بررسی  در  تهران 
شهر  در  بی کانون  و  سیار  مشاغل 
در  طرح  این  داشت:  اظهار  تهران، 
اجتماعی  و  فرهنگی  کمیسیون 
مورد بررسی قرار گرفت و با تصمیم 
کمیسیون به هیات رئیسه برای طرح 

مجدد ارسال شد. 
تهران  شهر  در  افزود:  وی 
و  سیار  ون های   ، دست فروش ها 
نیاز است  وانت هایی وجود دارد که 
ساماندهی  تهران  شهر  سطح  در 
شوند چرا که خیلی از شهروندان از 
طریق دست فروشی ارتزاق می کنند 
دست فروشی  برای  نیز  وجوهی  و 
وجوه  این  ولی  می شود  پرداخت 
واریز  تهران  شهرداری  حساب  به 
نمی شود و مشخص نیست این وجوه 

در کجا هزینه شده است. 
نظری افزود: در حال حاضر ما شاهد 
آن هستیم که سدمعبرهایی در سطح 

شهر اتفاق می افتد که تخلف است و 
صراحت  به  قانون  در  دست فروشی 
ممنوع شده است ولی ما می توانیم با 
ساماندهی دست فروشی درآمد پایدار 
کسب کنیم و با عدالت با کسانی که 
رفتار  ارتزاق می کنند  این طریق  از 

کنیم. 
افزود:  تهران  شهر  شورای  عضو 
امیدواریم بتوانیم طرحی را به تصویب 
برسانیم که موجب رضایت شهروندان 
شود و دست فروشی در سطح شهر 

نیز ساماندهی شود. 
سطح  در  کمیته هایی  افزود:  وی 
که  می شود  تشکیل  مناطق 
درخواست ها را برای گرفتن فضاهای 
به  وانت ها  و  ون ها  برای  مختلف 
قرار  آنها  اختیار  در  عادلانه  صورت 
دهد و اپلیکیشنی نیز تهیه خواهد 
شد که نسبت به رزرو و اداره فضاها 
دست فروشی  به  اقدام  که  افرادی 
می کنند می توانند استفاده کنند و 
افرادی  اختیار  در  دائم  فضاها  این 

خاص قرار نگیرد. 
نظری گفت: برای اینکه از وضعیت 
نابسامان کنونی خارج شویم و عدالت 
را رعایت کنیم پیشنهاد می کنم که به 

این طرح رای بدهیم. 

نمی توانیم  چون  هاشمی: 
دستفروشان را ساماندهی كنیم 

می خواهیم آن را قانونمند كنیم
تهران  شهر  شورای  رئیس 
به  را  پیاده روها  نمی توانیم  گفت: 
دستفروشان بسپاریم و سرقفلی آن 

را به نام دستفروشان بزنیم.
محسن هاشمی در صد و بیست و 
شهر  علنی  شورای  جلسه  سومین 
تهران و در بررسی جزئیات مشاغل 
سیار و بی کانون در شهر تهران در 
شدن  اضافه  پیشنهاد  به  مخالفت 
نماینده سازمان مشارکت ها در کمیته 
ساماندهی مشاغل سیار و بی کانون 
در  که  این  داشت:  اظهار  شهر  در 
شهر بساط می گسترانند دستفروشی 
نیست و دستفروشی بر اساس قانون 

تعریف خاص خود را دارد.
مقابله  نمی توانیم  چون  افزود:  وی 
می خواهیم  کنیم  ساماندهی  و 

دستفروشی را قانونمند کنیم.

رئیس شورای شهر تهران گفت: ورود 
شهرداری  سرمایه گذاری  سازمان 
به این موضوع ایجاد حق می کند و 
موجب می شود که پیاده روها را برای 
دستفروشان تبدیل به سرقفلی کنیم 
و بعدا این موضوع مشکلاتی را ایجاد 
می کند که نمی توانیم از آن بگذریم 
مخالف  پیشنهاد  این  با  نهایت  در 

هستم.
در ادامه بهاره آوین گفت: موتوری ها 
مزاحمت هایی  نیز  شهر  سطح  در 
ایجاد  باعث  و  بودند  کرده  ایجاد  را 
نهایتا  می شدند  ترافیکی  گره های 
یک شرکت خصوصی موتورسواران 
را ساماندهی کرد و در حال حاضر 
موتورسواران  که  شد  موجب 
گفت: در  هاشمی  شوند.  ساماندهی 
تقاضایی  هم  دستفروشان  خصوص 
وجود دارد که دستفروشان هستند. 
بنابراین وقتی نگاه اقتصادی به مشاغل 
دارید باید بعضی موارد را حذف کنید. 
به  رای   10 با  پیشنهاد  این  نهایتا 

تصویب رسید.

در صد و بیست و سومین جلسه علنی شورای شهر تهران؛ 

تهیه اپلیکیشن رزرو فضاهای 
مشخص برای دست فروشی !

آرایشي  های  فرآورده  کل  مدیر 
با  و بهداشتي سازمان غذا و دارو 
هشدار نسبت به فروش محصولات 
آرایشی ساخت کشور آمریکا گفت: 
این محصولات از کشور آمریکا یا 
وارد نمی شود یا واردات آن بسیار 
محدود و در اکثر موارد قاچاق و یا 

تقلبی هستند.
عبدالعظیم بهفر با اشاره به اینکه 
 Color«رنگی آرایشی  لوازم 
یا  آمریکا  از   ،»  cosmetics
یا  و  شوند  نمی  وارد  کشور  به 
است،  محدود  بسیار  آن  واردات 
خرید  هنگام  در  مردم  گفت:  
اگر  لوازم آرایش توجه کنند که  
بندی  بسته  یا  محصول  برچسب 

باشد،  آمریکا  ساخت  نوع  این 
درصورت عدم اطمینان از اصالت 
کالا و واردات قانونی آن، از خرید 
چراکه  کنند،  خودداری  محصول 
فاقد  یا  و  تقلبی  قاچاق،  کالا  آن 

تاریخ مصرف است.
بودن  خطرناک  بر  تاکید  با  وی 
مصرف کالاهای قاچاق و یا تقلبی، 
خانواده  است  لازم  شد:  یادآور 
به  خود  سلامت  حفظ  برای  ها 
کرده  توجه  کالا  اصالت  برچسب 
و هرگز فریب عده ایی سودجو و 
منفعت  جز  هدفی  که  را  متقلب 
برای  اهمیتی  و  نداشته  طلبی 
را  نیستند  قائل  مردم  سلامتی 

نخورند.

و  آرایشی  های  فراورده  مدیرکل 
با  دارو  و  غذا  سازمان  بهداشتی 
اشاره به تکنیک های سودجویان 
های  فراورده  و  لوازم  مورد  در 
داد:  توضیح  بهداشتی،  و  آرایشی 
محصولات  فروش  هنگام  معمولا 
می  گفته  خریداران  به  غیرمجاز 
صورت  به  کالا  این  که   شود 
از  از طریق مسافران  یا  چمدانی  
موردی  صورت  به  آمریکا  و  اروپا 
وارد شده است،  که در اکثر موارد 

ناصحیح و ادعای نادرستی است.
وی خاطرنشان کرد: سلامت مردم 
و حفظ و ارتقاء آن از اولویت های 
و  بوده  دارو  و  غذا  سازمان  کاری 
بهداشتی  و  آرایشی  کل  اداره 

همکاری  و  هماهنگی  با  سازمان، 
دانشگاه های علوم پزشکی، ستاد 
مبارزه با قاچاق کالا و ... با جدیت 
سطح  در  ها  بازرسی  به  بیشتری 
عرضه اقدام و  موارد تخلف را به 

مردم اطلاع رسانی می کند.
بهفر به مردم  توصیه کرد: از خرید 
اصالت  برچسب  بدون  کالاهای 
خودداری کرده و در صورت وجود 
خراشیدن  با  نیز  اصالت  برچسب 
آن  رقمی  کد 1۶   ، برچسب  این 
این عدد را به سامانه 2000۸۸22 
مشخصات  حتما  و  کرده  پیامک 
ارسالی از طریق پیامک را با کالای 
در دست مطابقت دهند و فقط به 
جمله کالا اصالت دارد اکتفا نکنند.

هشدار سازمان غذا و دارو:  

کالاهای آرایشی ساخت آمریكا تقلبی و قاچاق هستند

جمعیت  داوطلبان  امور  معاون 
هلال احمر استان البرز با اشاره به طرح 
40 سال 40 خدمت تاکید کرد: چهل 
کاروان سلامت به مناطق حاشیه ای و 

دورافتاده اعزام می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، داود رجبی 
در جمع خبرنگاران با اعلام این خبر 
سالگرد  چهلمین  با  همزمان  گفت: 
فجر  و دهه  اسلامی  انقلاب  پیروزی 

طبق تصمیمات اتخاذ شده، پیش بینی 
می شود 40 کاروان سلامت، به مناطق 

محروم استان البرز اعزام شود. 
حوزه  همت  به  تاکنون  افزود:  وی 
داوطلبان شعبه تابعه استان البرز، ۳2 
ارائه  منظور  به  کاروان سلامت،  تیم 
افراد  به  خدمات بهداشتی و درمانی 
محروم و نیازمند به دریافت خدمات 
درمانی، به مناطق کم  برخوردار اعزام 

شده است. 
جمعیت  داوطلبان  امور  معاون 
اضافه  البرز  استان  هلال احمر 
از  متشکل  سلامت  کاروان  کرد: 
پزشکان  از  متخصص  داوطلب   40
)پزشک  داوطلب  پیراپزشکان  و 
متخصص  زنان،  متخصص  عمومی، 
متخصص  فیزیوتراپیست،   اطفال، 
چشم پزشکی، دندانپزشک کارشناس 

مامایی، کارشناس تغذیه، روانشناس، 
و...(  محیط  بهداشت  کارشناس 
است که همگی به صورت داوطلبانه 
همکاری تنگاتنگی با جمعیت هلال 

احمر استان دارند.
رجبی ادامه داد: اعضای داوطلب نیز با 
ارائه خدمات رایگان سنجش فشارخون 
و تست قند خون تیم کاروان سلامت 

را همراهی می کنند.

اعزام ۴۰ کاروان سلامت به مناطق روستایی و کم برخوردار استان البرزپوشاک کرج 
در پایان سال جاری
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هنری

هومن بهمنش مدیر فیلمبرداری که امسال 
با ۵ فیلم سینمایی »سال دوم دانشکده 
نهم«،  »سمفونی  پوست«،  »سرخ   من«، 
»متری شش و نیم« و »جان دار« رکورددار 
پرکارترین فیلمبردار این دوره از جشنواره 
فجر است، درباره کارهای متفاوت و قابل 
توجهی که امسال مورد تحسین نیز قرار 
گرفته است، اظهار کرد: در مورد فیلم »سرخ  
پوست« من از زمان شکل گیری ایده در کنار 
نیما جاویدی و عوامل فیلم بودم اما زمانی 
که فیلم نامه »متری شش و نیم« سعید 
روستایی را خواندم به این نتیجه رسیدم 
که باید برای فیلم »سرخ  پوست« از نیم 

کره چپ مغزم و برای فیلم سعید روستایی 
از نیم کره سمت راست مغزم استفاده کنم 
و به هیچ وجه نگذارم تا این دو با هم مرتبط 

شوند.
وی گفت: اغواگری در فیلمی مثل »سرخ  
بصری  لحاظ  به  که  کارهایی  و  پوست« 
»متری شش  فیلم  برای  انجام شود  باید 
و نیم« سم است و دقیقا بر عکس همین 
موضوع هم وجود دارد. سکانس آخر فیلم 
»سرخ  پوست« واقعا یک سکانس پیچیده 
و دشوار به لحاظ تصویر و حتی کار دوربین 
در صحنه)camera work( است. خیلی جالب 
است که عوامل این دو فیلم مانند طراح 

گریم، طراح صحنه، صدابردار و فیلمبردار 
مشترک هستند ولی همگی تلاش کردیم 
تا دو بخش مختلف ذهنمان را برای هر کدام 

از این فیلم ها به کار بگیریم.
وی همچنین درباره سختی های این دو 
فیلم و مقایسه آن ها با یکدیگر عنوان کرد: 
لوکیشن های »سرخ  پوست« در اختر آباد 
ملارد بود و سکانس های داخلی فیلم که 
مربوط به زندان می شود را در احمد آباد 
مستوفی تهران فیلمبرداری کردیم. هر دو 
فیلم )متری شیش و نیم و سرخ پوست( 
اما  داشت  را  خودش  خاص  سختی های 
یکی از چالش های بزرگ ما در فیلم »سرخ  
پوست« تئاتر شب های نوید محمد زاده بود. 
نوید باید هر روز ساعت چهار بعدازظهر به 
دلیل مسافتی که لوکیشن با تهران داشت 
گریم خودش را پاک می کرد و برای اجرای 
نمایش خود به تهران باز می گشت. ما تقریبا 
فیلم »سرخ  پوست« را در ۶ ساعت کاری از 

10 صبح تا 4 غروب فیلم برداری می کردیم.
بهمنش اضافه کرد: مدل سینمای ما بیشتر 
اروپا است که در محیط  شبیه سینمای 
های باز کار می کنند و خیلی به سینمای 
آمریکا و هند شباهتی ندارد که اکثر کارهای 
فیلمبرداری را استودیویی انجام می دهند. ما 
در فیلم »سرخ  پوست« به نوعی به سمت 
یک شبیه سازی استودیویی رفتیم و واقعا به 
اندازه ای کار حرفه ای انجام شد که بیننده 
نمی تواند تشخیص دهد که تفاوت نماها در 

کجا اتفاق می افتد.
وی با اشاره به پیچیدگی کار نورپردازی در 
فیلم »سرخ  پوست« ادامه داد: این فیلم با دو 
دمای رنگی سرد و گرم کار شد. در هسته 
فیلم نامه ما بارون وجود داشت و به شکلی 
کلید قصه ما به حساب می آمد. به همین 
دلیل فیلم سه طیف آب و هوایی را باید 
تجربه می کرد. از اول صبح که طیف رنگی 
ابری و بارانی دارد تا زمانی که هوا در نیمه 

فیلم ابری می شود و در آخر هم فیلم با 
نور کامل روز به پایان می رسد. در این فیلم 
همزمان ۶0 الی ۷0 پروژکتور مشغول نور 
دهی به محیط بودند و ۵00 متر همزمان 
داخلی  های  صحنه  بود.  شده  نورپردازی 
هم به همین شکل تماما با نور مصنوعی 
این موضوع  نورپردازی شده بود که خود 

نشان از پیچیده بودن کار دارد.
و  سی  برجسته  آثار  فیلمبرداری  مدیر 
هفتمین جشنواره فیلم فجر همچنین در 
پایان درباره احتمال کسب سیمرغ و حضور 
متفاوتش در این دوره از جشنواره فیلم فجر 
تصریح کرد: امیدوارم هر کسی که لایق و 
شایسته سیمرغ است به آن دست پیدا کند. 
بسیار خوشحالم که فیلم هایی امسال زمان 
کاری من را پر کردند که خودم از همکاری 
با آن ها احساس لذت می کنم و امروز که 
همراه عوامل فیلم ها را می بینم خیلی از 

خروجی کار راضی هستم.

هومن بهمنش:  
»متری شش و نیم« را با نیم کره چپ 

و »سرخ پوست« را با نیم کره راست ذهنم فیلمبرداری کردم

»تئوری انتخاب«
::  ويلیام گلسر  ::

اساس »تئوری انتخاب« بر این اصل 
به  انسان ها  تمامی  که  است  استوار 
سبب وجود پنج نیاز ژنتیک: بقا، عشق 
و احساس تعلق خاطر، قدرت، آزادی و 

تفریح، برانگیخته می شوند.
این کتاب توضیح می دهد  گلسر در 
که اگر ما رفتارهای مؤثر و مسئولانه 
 ای انتخاب کنیم، یعنی یاد بگیریم هم 
نیازهای خود را به خوبی برآورده کنیم 
دیگران  نیازهای  برآوردن  مانع  و هم 
نشویم؛ خشنود، کامیاب، شاداب و باطراوت خواهیم بود و همواره زندگی 
را به دلخواه خودمان به پیش خواهیم برد. چرا برخی از ما چیزی را انتخاب 
می کنیم که مایۀ درد و رنج ماست؟! بهترین انتخاب ممکن، ضرورتاً انتخاب 
مفید و سودمند نیست. ولی در زمانی که ما به انتخاب دست می زنیم مفید و 
خوب به نظر می رسد. دکتر گلسر مثال خوبی دارد او می گوید یک مرد جوان 
در پارک بزرگ کاکتوس مشغول قدم زدن بود، ناگهان تمام لباس هایش را 
در آورده و  وسط کاکتوس ها می پرد و غلت می زند، افرادی که اطراف بودند 

او را با زحمت بیرون می آورند و از او می پرسند :چرا این کار را کردی؟!
و او پاسخ می دهد که : »در آن لحظه به نظرم کار خوبی می آمد«

همه ما انتخاب های این چنینی داریم که در لحظه به نظرمان کار درستی 
می آمده، زمانی که از ترس تنهایی با کسی ارتباط داشتیم که ما را به بیراهه 
کشانده ، در زمان درماندگی از کسی درخواست کمک کردیم که صلاح ما 
را نمیخواسته، تلاش برای نگه داشتن فردی کردیم که روح و شخصیت 
ما را پایمال کرده.... همه ما احتمالاً در میان کاکتوس ها غلت زده ایم و در 
آن لحظه این رفتارهای آسیب زا را انتخاب می کنیم، اما چرا؟ استفاده از 
یک سری الگوها که ممکن است از والدین یا اطرافیان آموخته شده باشد یا 
انتخاب آسان تری است، نسبت به فکر کردن و پیدا کردن انتخاب های بهتر، 
این  است که ما را برآن می دارد که رنج بردن و تحمل درد را انتخاب کنیم.

»مغزهای كوچک زنگ زده«
:: اثر هومن سیدی ::

فیلمی  زنگ زده  کوچک  مغزهای 
هومن  نویسندگی  و  کارگردانی  به 
سیدی و تهیه کنندگی سعید سعدی 
محصول سال 1۳۹۶ است. این فیلم 
به سبک درام )اجتماعی( در فضایی 
تلخ و اکشن می باشد.نوید محمدزاده 
برادر،  دو  نقش  در  اصلانی  فرهاد  و 
را  فیلم  این  اصلی  شخصیت های 
برعهده دارند. تعدادی از بازیگران این 
فیلم از بین 1۵هزار ویدیوی ارسالی 

فراخوان بازیگری و شاگردان کلاس های هومن سیدی انتخاب شده اند.
مغزهای کوچک زنگ زده کاندیدای یازده جایزه از جشنواره فیلم فجر و 
برنده چهار جایزه از جمله سیمرغ بلورین بهترین فیلمنامه شد. این فیلم 
سیمرغ بلورین بهترین فیلم از نگاه تماشاگران را هم به دست آورد. این 
فیلم نگاهی به زندگی گوشه ای از فقیرترین مردم ایران دارد. مردمی که 
در این فیلم به تصویر کشیده شده اند در پی فقر به بزهکاری خصوصاً 
مقوله تولید و پخش مواد مخدر روی آورده اند یا از خردسالی در این 
جامعه بزهکار بزرگ شده اند. با آنکه فیلم در یکی از حلبی آبادهای کثیف و 
سیاه جریان دارد اما خوشبختانه صفت »سیاه نما« شامل حالش نمی شود. 
پیش از این، شاهد فیلم های زیادی در سینمای ایران بوده ایم که با بردن 
دوربین به یکی از نکبت بارترین مکان ها و روایتی تحقیرآمیز از چند آدم 
بی خاصیت و بی دغدغه، سعی در کوبیدن سیاهی بر سر مخاطب و در 
بهترین حالت گدایی اشک او را داشته اند اما خوشبختانه مسئله محوری 
در »مغزهای کوچک زنگ زده« اصلا سیاهی نیست بلکه خشونت است 
و نسبت آن با خشونت؛ و این به تنهایی ساخته همون سیدی را یک پله 
از سایر فیلم های سیاه نما جلو می اندازد. اما مشکل فیلم دقیقا از جایی 
شروع می شود که مسئله خشونت و نسبت آن با شخصیت ها و طبعا مای 

مخاطب، آن قدر که باید توسط فیلم جدی گرفته نمی شود.

آلبوم »هیس«
::  اثر رضا يزدانی ::

»هیس« نام سومین آلبوم موسیقی 
است  یزدانی«  »رضا  خوانندگی  به 
اشعار »یغما  با  که در سال 1۳۸۵ 
گلرویی« منتشر شد که در سبک 
آلبوم  این  است.  شده  اجرا  راک 
نام های  به  است  قطعه   ۹ شامل 
»آوازه خوان«، »شمال«، »کارتون«، 
»برج«، »مش رمضون«، »نانوشته«، 
و  میون«  در  »یکی  »زندگی نامه«، 
»دنیای وارونه«. »یزدانی« علاوه بر 
خوانندگی، آهنگسازی و تنظیم در این آلبوم نوازندگی گیتار الکتریک، 
گیتار آکوستیک، گیتار بیس و کیبورد را هم بر عهده دارد. سایر نوازندگان 
این آلبوم »بابک شهرکی«، »بهنام شهرکی«، »مهدی موسوی« و 
»معین پودات« هستند که به ترتیب نوازندگی ویولن، درام پروگرمینگ، 
پیانو و گیتار الکتریک را بر عهده دارند. »رضا یزدانی« خواننده، نوازنده و 
آهنگساز سبک راک و پاپ است که بیشتر آثارش دارای درونمایه های 
اجتماعی و اغلب پر کنایه و معناگرا هستند. موسیقی الکتریک خاص 
»رضا یزدانی« با صدای خش دار و حماسی او سبکی جدید در موسیقی 
داخل کشور پدید آورده است. »یغما گلرویی« سراینده ی ترانه های آلبوم 
»هیس« هم از شاعران و نویسندگان سرشناس و محبوب کشورمان 
است که اشعار و سروده هایش از مرزهای ایران هم گذشته و توسط 
هنرمندان گوناگون در نقاط دیگر دنیا اجرا شده است. برخی از آثار 
معروف »گلرویی« عبارتند از »خسته شدم«، »رویایی دارم«، »ستاره«، 
»ضیافت«، »رانندگی در مستی« و »کوچه ملی«. آلبوم موسیقی راک 
»هیس« به خوانندگی، آهنگسازی و تنظیم »رضا یزدانی« و با ترانه 
سرایی »یغما گلرویی« شامل ۹ قطعه با حمایت موسسه فرهنگی و 
هنری »دارینوش« منتشر شده و در قالب یک حلقه سی دی صوتی 

منتشر شده و در اختیار علاقه مندان قرار گرفته است.

معرفی آلبوم موسیقیمعرفی فیلممعرفی کتاب

پیشکسوت  کارگردان  صفایی  رضا 
سینمای ایران دار فانی را وداع گفت.

خسرو  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
تایید  با  سینما  کارگردان  امیرصادقی 

کارگردانان  از  صفایی  رضا  فوت  خبر 
یاد  زنده  گفت:  ایران  سینمای  قدیمی 
صفایی صبح امروز 2۳ بهمن ماه ساعت 
۷ صبح به دلیل سکته قلبی دار فانی را 

وداع گفت.
وی بیان کرد: این هنرمند بعد از مرگ 

از دست  را  روحیه خود  اش  نوه  و  پسر 
داده و ۳ ماه خانه نشین شده بود.

زودی  به  گفت:  پایان  در  امیرصادقی 
اعلام  هنرمند  این  تشییع  مراسم  زمان 

می شود.
تلویزیونی  مجموعه  کارگردانی  صفایی 

دهه  در  که  داشت  برعهده  را  »آتیه« 
وی  شد.  می  پخش  تلویزیون  از   ۷0
»قیام«،  چون  هایی  فیلم  کارگردانی 
»لانه  صفتان«،  »شیطان  »ماموریت«، 
را   ... و  مامان«  »عروسی  عقاب ها«، 

برعهده داشته است.

پرکارترین فیلمساز تاریخ سینمای ایران آسمانی شد؛

»رضا صفایی« درگذشت
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اینکه عده ای در  دادستان تهران گفت: 
حوزه سینما پولشویی می کنند را تایید 
می کنیم؛ کما اینکه چندین پرونده در 

دادسرا مفتوح است.
از  نقل  به  اقتصادنیوز  گزارش  به 
در  دولت آبادی  جعفری  عباس  ایسنا، 
از  تشکر  ضمن  رادیویی  گفت وگویی 
راهپیمایی  در  مردم  گسترده  حضور 
قدر  باید  مسئولین  گفت:  بهمن،   22
مردم قدرشناس و ایثارگر را که در همه 
حالات برای حفظ انقلاب شان به صحنه 
بدانند و آن را نعمت بزرگی  می آیند، 

بدانند.
به  زندانی  هزار   ۵0 عفو  درباره  وی 
مناسبت چهلمین سال پیروزی انقلاب 
اسلامی، گفت: این عفو همه ساله انجام 
می شد، اما امسال به لحاظ 40 سالگی 
گستردگی  اسلامی  انقلاب  پیروزی 
زیادی دارد؛ در دوره های قبل یا اسامی 
اعلام  معیاری  عفو  یا  می شد  ارسال 

می شد و استثنائات زیادی داشت.
دادستان تهران خاطرنشان کرد: در عفو 
اولاً  دارد؛  وجود  مهم  نکته  جدید چند 
و  دارند  ماه حبس  تا شش  که  کسانی 
به هر علتی حکم اجرا نشده یا دستگیر 
به  مشروط  نشدند،  معرفی  یا  نشدند 
اینکه شاکی نداشته باشند مورد عفو قرار 
دارند  مهلت  اسفند  تا 1۵  یا  می گیرند 
که رضایت شاکی را بگیرند و حبس شان 

اجرا نمی شود.
وی درباره جزییات عفو گسترده چنین 
محکومیت  مانده  باقی  داد:  توضیح 
سه  سال،  یک  تا  حبس  به  محکومان 
حبس  به  محکومان  محکومیت  چهارم 
دو  سال،  پنج  تا  سال  یک  از  بیش 
حبس  به  محکومان  محکومیت  سوم 
بیش از پنج سال تا 10 سال، یک دوم 
محکومیت محکومان به حبس بیش از 
اینکه  بر  تا 20 سال مشروط  10 سال 
حداقل یک سال حبس را تحمل کرده 

باشند مورد عفو قرار می گیرند.
محکومیت  باقیمانده  افزود:  وی 
سال   20 از  بیش  حبس  به  محکومان 
برای مردان در صورتی که حداقل 12 
سال و برای زنان در صورتی که حداقل 
10 سال حبس را تحمل کرده باشند که 
بیشتر در مواد مخدر هست و باقیمانده 
محکومیت محکومان به حبس ابد برای 
مردان در صورتی که حداقل 1۵ سال 
و برای زنان در صورتی که حداقل 12 

سال تحمل حبس کرده باشند.

جعفری دولت آبادی اضافه کرد: باقیمانده 
محکومیت حبس کلیه محکومان جرائم 
باقیمانده  تصادفات،  مثل  غیرعمدی 
ابد(  حبس  از  )غیر  حبس  محکومیت 
یا  سرپرستی  قانون  حکم  به  که  زنانی 
حضانت فرزندان شان را بر عهده دارند، 
در صورتی که حداقل یک پنجم حبس 
باقیمانده  نیز  و  باشند  کرده  تحمل  را 
و  ایثارگر  محکومان  حبس  محکومیت 
خانواده معظم شهدا )پدر، مادر، همسر، 
دلایل  به  که  خواهر(  برادر،  فرزند، 
مختلف در زندان بسر می برند به شرط 
آنکه در محکومیت حبس بیش از پنج 
سال، حداقل یک پنجم و در محکومیت 
پنج سال تحمل  ابد، حداقل  به حبس 

حبس کرده باشند.
جعفری دولت آبادی درباره شرایط عفو 
سابقه  فقره  دو  از  بیش  نداشتن  گفت: 
ارتکاب  عدم  کیفری،  مؤثر  محکومیت 
مجازات  مستوجب  جدید  عمدی  جرم 
درجه یک تا پنج موضوع ماده 1۹ قانون 
اردیبهشت   1 مصوب  اسلامی  مجازات 
حال  در  حبس  تحمل  ایام  در   1۳۹2
اعطایی،  مرخصی  زمان  در  یا  اجرا 
جلب  یا  و  خصوصی  مدعی  نداشتن 
زیان  و  ضرر  جبران  یا  و  وی  رضایت 
مدعی  خسارت  پرداخت  ترتیب  یا  و 
خصوصی و زیان دیده )اعم از اشخاص 
حقیقی و حقوقی( تا قبل از پایان دوره 
محکومیت از شرایط مشمول شدن این 

عفو می شود.
عفو  مشمول  که  کسانی  درباره  وی 
قاچاق  محکومان  گفت:  نمی شوند، 
مسلحانه و یا عمده مواد مخدر )منظور 
از قاچاق عمده مواد مخدر، بیش از 100 
بیش  و  آن  ملحقات  و  تریاک  کیلوگرم 
از دو کیلوگرم هرویین و روان گردان ها 
و  اسلحه  قاچاق  است(،  آن  ملحقات  و 
محکومیت  که  امنیتی  جرائم  مهمات، 
آنها بیش از یک سال باشد، آدم ربایی در 
صورت عدم گذشت شاکی، اسیدپاشی، 
تجاوز به عنف، دایر کردن مرکز فساد و 
فحشاء، سرقت مسلحانه یا مقرون به آزار 
یا سرقت سارقینی که میزان محکومیت 
باشد،  سال  پنج  از  بیش  آنان  حبس 
جعل  کلاهبرداری،  ارتشاء،  اختلاس، 
اسکناس و ضرب سکه تقلبی، پولشویی، 
اخلال در نظام اقتصادی کشور، قاچاق 
ارز  و  کالا  قاچاق  الکلی،  مشروبات 
سازمان یافته، حرفه ای و عمده از جمله 

استثنائات عفو است.

تهران  دادستان  گزارش،  این  اساس  بر 
موسسه  پرونده  وضعیت  آخرین  درباره 
بودند  تعاونی  هشت  گفت:  فرشتگان، 
زمان  آن  در  شدند،  ادغام  هم  با  که 
می شود  چگونه  که  بود  گلایه هایی 
ادغام  هم  با  غیرمجاز  موسسات 
موسسات  این  به  مرکزی  بانک  شوند؟ 
مجوزهایی داد، اما به بحران برخوردند. 
از  ملک   ۳00 حدود  حاضر  حال  در 
متهمان شناسایی شده و چهار متهم در 

بازداشت هستند.
وی در پاسخ به سئوالی درباره پول های 
مشکوکی که به سینما وارد می شود و 
یک نمونه آن آقای امامی بود که با او 
برخورد قانونی شد و اینکه آیا دادستانی 
سینما  وارد  که  پول هایی  با  رابطه  در 
می شود ورود می کند؟ گفت: مهمترین 
مصداق آن در این زمینه وام کلانی بود 
که گرفته و خرج شد و سریال خانگی 
منحصر  و  شد  تولید  که  بود  معروفی 
گذشته  در  ما  و  نیست  مورد  این  به 
را  موضوع  این  دیگری  پرونده های  در 
فیلم  مسایل  در  اینکه  اصل  می بینیم. 
و  آیند  می  افرادی  سینما  و  سازی 
می کند،  خرج  را  وجوهی  تهیه کننده 
همین  مصداقش  و  می کنیم  تایید 
البته  بردید؛  اسم  که  است  پرونده ای 
گزارشاتی  ربط،  ذی  دستگاه های  از 
واکاوی  را  موضوع  بیشتر  که  خواستیم 

کنند.
دادسرای  در  پرونده هایی  ما  افزود:  وی 
پاها  این رد  فرهنگ و رسانه داریم که 
به  پرونده  که  آنجا  از  اما  است،  معلوم 

دادگاه نرفته از آوردن نام معذورم.
اینکه  جعفری دولت آبادی تاکید کرد: 
پولشویی  سینما  حوزه  در  عده ای 
اینکه  کما  می کنیم؛  تایید  را  می کنند 
چندین پرونده در دادسرا مفتوح است 
اسم  که  بود  همان  آن  مهمترین  و 
شده  کیفرخواست  به  منجر  و  بردید 
است، اما منتظر گزارشات تکمیلی برای 

پرونده های دیگر هستیم.
سئوالی  به  پاسخ  در  تهران  دادستان 
مبنی بر اینکه آیا دادستانی به حواشی 
است؟ گفت:  ورود کرده  جشنواره فجر 
پیشگیری  ما  بنای  اول  مرحله  در 
است. اگر گزارشی به ما برسد، ما ورود 
می کنیم. گزارشی در رابطه با تک خوانی 
در افتتاحیه جشنواره فیلم فجر ارسال 
شده بود که به دادسرای فرهنگ و رسانه 
ارجاع دادیم و باید منتظر باشیم. البته 

وزارت  از  ای  کننده  قانع  توضیحات  ما 
ارشاد در این زمینه نشنیدیم. حتی در 
چیزی  چنین  که  کردند  تکذیب  ابتدا 
نهاد شکایت کننده  آن  بعداً  اما  نیست 
فیلم تک خوانی خانم را برای ما ارسال 
کرد. دوستان وزارت ارشاد باید بیایند و 
توضیح دهند و سعی می کنیم تا پایان 
سال در این زمینه تصمیم گیری کنیم.

خصوص  در  آبادی  دولت  جعفری 
از  اعم  راهبرد  سه  ما  گفت:  گرانی ها 
ارتباط  در  مقابله  و  نظارت  حمایت، 
مشترکی  تیم های  داریم.  گرانی ها  با 
و  وزارت صمت  و  تعزیرات  همکاری  با 
 10 و  دادیم  تشکیل  سازندگی  جهاد 
مشغول  روزانه  که  شده  تشکیل  تیم 
به نظارت هستند. در نمونه های اخیر 
گوشت های زیادی در انبارها کشف شد 
پرونده  دهد،  رخ  جرم  که  هم  جایی  و 
قضایی تشکیل می شود. وظیفه ما مقابله 
دولت  به  ما  بلکه  نیست،  گرانی ها  با 

کمک می کنیم.
سئوالی  به  پاسخ  در  تهران  دادستان 
مبنی بر اینکه آیا پرونده ای در رابطه با 
قاچاق گوشت تشکیل شده است؟ گفت: 
نقاط  در  زنده  دام  قاچاق  این  دلیل  به 
چیزی  تهران  در  دهد،  می  رخ  مرزی 
شرکت  مورد  در  اما  است،  نشده  اعلام 
های توزیع کننده گزارشاتی رسیده که 
ما به مراجعی مثل پلیس آن را ارسال 
کردیم که در حال بررسی است. اکنون 
بجز پرونده ای که قبلًا تشکیل و با آن 
برخورد شد پرونده کیفری تشکیل نشده 
است؛ البته مشکلاتی در رابطه با توزیع 
گوشت وجود دارد و متاسفانه متناسب 

با جمعیت نیست.
چرا  که  سئوال  این  طرح  با  وی 
کاسپین   - فرشتگان  موسسه  پرونده 
- به دادگاه نمی رود؟ گفت: تحقیقات 
فرشتگان  موسسه  پرونده  در  قضایی 
منتظر  بیشتر  و  است  شده  تمام 
 ۶۳0 حدود  هستیم.  اموال  شناسایی 

هزار نفر از سپرده گذاران باقی مانده 
اند که بیشتر از یک میلیارد تومان پول 
دارند؛ البته حدود یک میلیون نفر از 
سپرده گذاران تعیین تکلیف شده اند 
کیفرخواست  و  است  بالایی  رقم  که 
پرونده هنوز صادر نشده است تا اموال 

شناسایی شود.
دادستان تهران در پاسخ به این سئوال 
کجا  به  وارداتی  خودروهای  پرونده  که 
رسید؟ گفت: یکی از پرونده های مهم 
مفاسد اقتصادی است که در شعبه ویژه 
ما تشکیل شده و تا الان هم تحقیقاتش 
در  تکمیلی  بخش  یک  دارد.  ادامه 
بندرعباس داشت که پنج نفر بازداشتی 
داشت و پرونده اصلی 2۳ نفر بازداشتی 
دارد که جمعاً 2۸ نفر می شود. 10 نفر 
همان  که  اش  ضمیمه  پرونده  در  هم 
پرونده آقای میثم رضایی معروف است 
پرونده  در  کلی  بطور  بازداشتند.  در 
معروف واردات خودروی خارجی ۵ نفر 
در بندر عباس و ۳۳ نفر در این پرونده 
دولتی  مقام  که 4  بازداشتند  در  اصلی 
در پرونده اصلی و یک مقام دولتی در 
بسر  بازداشت  در  بندرعباس  پرونده 

می برند.
گفت:  پایان  در  آبادی  دولت  جعفری 
خودرو  هزار   ۶ گفتند  اول  روزهای  در 
غیرقانونی ترخصی شده است ولی رقم 
یافته  افزایش  تا  هزار   11 تا  ما  های 
و  فتا  پلیس  که  گزارشاتی  زیرا  است؛ 
متفاوت  دادند  ما  به  ها  دستگاه  سایر 
است. ما خواستیم که این اختلاف رقم 
به  رقم  اختلاف  این  زیرا  بیاورند  در  را 
فرشته  خانم  است.  پرونده  گره  نوعی 
این  مهم  متهمان  از  یکی  تنگستانی 
از کشور  از تشکیل پرونده  پرونده قبل 
خارج شد، اما متهمان زیادی هم در این 
به طور کلی  اما  پرونده دستگیر شدند 
یکی از پرونده های مهم فساد اقتصادی 
اخیر است و امیدواریم تا پایان سال به 

کیفرخواست منجر شود.

پول های »كثیف« سینمای ايران رسما تايید شد؛

دادستان تهران:  در سینما 
پولشویی می کنند !

جعفری دولت آبادی تاكید كرد: اينکه عده ای در حوزه سینما پولشويی می كنند را تايید 
می كنیم؛ كما اينکه چندين پرونده در دادسرا مفتوح است و مهمترين آن همان بود 
كه اسم برديد و منجر به كیفرخواست شده است، اما منتظر گزارشات تکمیلی برای 

پرونده های ديگر هستیم.
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ورزشی

ايرج عرب خطاب به بازيکنان پرسپولیس:  
حواشی را فراموش كنید و تنها به 

بازی های آينده فکر كنید
سرپرست باشگاه پرسپولیس از بازیکنانش خواست تا 

حواشی گذشته را فراموش کنند.
ایرج عرب روز گذشته به ورزشگاه شهید کاظمی رفت و 
پیش از شروع تمرین، در جمع سرخپوشان حضور پیدا 

و با آنها گفت و گو کرد.
تیم  اعضای  به  خطاب  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
شرایط  و  هستید  فشار  تحت  داشت:»می دانیم  اظهار 
سختی دارید. می دانیم با تعصبی که دارید می خواهید 
همیشه پرسپولیس را بالا نگه دارید و برای همین، باید 
حاشیه ها و مشکلات قبلی را کنار بگذارید. باید فکر خود 
را از این مسائل آزاد و روی اهدافی که دارید، متمرکز 
کنید. مطمئن باشید باشگاه نیز از طریق مراجع ذیصلاح 
مسائل گوناگون و حقوق تیم و باشگاه را پیگیری می کند 

اما قرار نیست همه چیز در بوق و کرنا شود.«
بازی  می خواهیم  هواداران  و  شما  داد:»از  ادامه  وی 
خوزستان  استقلال  با  بازی  به  و  فراموش  را  فولاد  با 
فکر کنید. ادامه دادن آن بحث ها و دامن زدن به آن 
مسائل، منفعتی ندارد. شاید بعضی هدفمند بخواهند 
که پرسپولیس، به ویژه شما بعد از هر بازی درگیر این 
مسائل باشید. به این ترتیب باید بعد از هر بازی جدای از 
هر نتیجه ای که کسب شد، روی بازی بعد تمرکز کنیم 
و پیگیری ها هم با جدیت از سوی باشگاه دنبال می شود. 
شما مسیر سختی را پیش رو دارید و به همین دلیل 
باید انرژی و تمرکز خودتان را حفظ کنید و اجازه ندهید 

در جریان بازی ها و بعد از آن ذهنتان را درگیر کنند.«
ایرج عرب سپس در گفتگویی با سایت رسمی باشگاه 
پرسپولیس، اضافه کرد:»همانطور که در مصاحبه های 
روزهای اخیر اعلام کردم در حال پیگیری مسائل بازی 
با فولاد خوزستان هستیم و کار را به شکل جدی پیش 
می بریم. اگر از تیم خواسته ایم که ذهن خود را از این 
مسائل رها کند برای این است که احساس می کنیم این 
یک سناریو است تا بازیکنان ما آرامش و تمرکز نداشته 
باشند و خسته و دلزده شوند. ما در باشگاه ، مسائل پیش 
آمده را از ابعاد مختلفی بررسی می کنیم و باید تمام 
جوانب امر را بسنجیم. این گونه نیست که هر قدر جار 
و جنجال بیشتر باشد، یعنی کار بیشتری انجام می شود. 
از هواداران هم می خواهیم به آرامش تیم کمک کنند و 

آنها بهترین ابزار برای این کار هستند.«
کرد:»از  خاطرنشان  پرسپولیس  باشگاه  سرپرست 
آقای سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان هم که همیشه 
خواهش  داده اند،  فکری  کمک  خود،  رهنمودهای  با 
اعضای هیأت  امکان و صلاحدید،  کرده ایم در صورت 
مدیره باشگاه پرسپولیس را هم معرفی کنند. همچنین 
بازیکنان خواستیم، تقاضا  از  از هواداران، آن گونه که 
انرژی  آنها  به  تیم،  آرامش  به  کمک  می کنیم، ضمن 
شاید  باشند  داشته  توجه  همچنین  بدهند.  نشاط  و 
پرداختن به حاشیه ها و ایجاد سر و صدا در کوتاه مدت 
منافعی را به وجود آورد، اما در بلند مدت باعث ضربه و 
لطمه می شود. تجربه های فوتبال ایران در دو، سه سال 
گذشته به خوبی بیانگر این واقعیت است و منظور ما 
را می رساند. نتیجه های متفاوت هیاهو، جنجال دیگران 
برابر آرامش و تمرکز پرسپولیس نیازی به بازگو کردن 
ندارد و ما نباید وارد بازی شویم که دیگران می خواهند 
برای ما ترتیب بدهند. البته این مساله منافاتی با اعاده 

حقوق و پیگیری مسائل ندارد.«
وی در پایان یادآور شد:»پرسپولیس با فشردگی بازی ها 
روبرو است. بعد از هر بازی، فرصت و زمان آن چنانی 
برای ریکاوری نداریم. ریکاوری هم باید در تمام ابعاد 
باشد. در این شرایط، اعضای تیم پیش از هر چیز به 
آرامش نیاز دارند و اگر قرار باشد پرسپولیس خود را 
درگیر همه اظهارنظرها و کنش ها کند در عمل مجالی 
برای تمرکز و آرامش ندارد و این همان کاری است که 

می خواهند ما انجام دهیم.«

خبر

 

وقتي گفتم فوتبال ما به مرحله اي 
مدیري  آن  اداره  براي  که  رسیده 
مي  کفاشیان  و  تاج  از  تر  بزرگ 
خواهد، همه نگاه ها بلادرنگ متوجه 

دکتر محمد دادکان شد.
البته که دادکان به دلیل ویژگي هاي 
قابلیت  از  دارد  که  بفردي  منحصر 
فوتبال کشور  اداره  براي  های لازم 
برخوردار است اما از آن جا که سابقه 
ادواري روساي فدراسیون فوتبال از 
بدو تاسیس تاکنون بازخورد روشني 
از ورود مدیران قبلي خود ندارد، لذا 
شایسته است گامي به جلو برداشت 
مدیران  ورود  براي  را  لازم  بستر  و 
فراهم  دیگري  شایسته  و  لیاقت  با 
نمود. مهندس فائقي ،دکتر قریب و 
دکتر علیرضا اسدي نمونه بارزي از 
این دست مدیران هستند. مدیراني 

کاربلد و در عین حال آگاه به مسائل 
فوتبال که همواره و در ادوار گذشته 
و  ها  ورزشی  میان  در  ها  آن  نام 
بوده و حتي  مدیران کاربلد مطرح 
جناب آقاي دکتر قریب مدیرعامل 
آستانه  تا  یکبار  استقلال  اسبق 
انتخاب با حداکثر آرا پیش رفت که 
همان جریان مافیایي و همان بازي 
هاي ناجوانمردانه از سوي کفاشیان 
و حامیانش این حضور را سلب نمود.
که  همین  فائقي  مهندسي  درباره 
بدانیم همه ورزش ما موفقیت هاي 
دو دهه قبل خود در عرصه جهاني و 
آسیایي را مرهون تلاش ها و مدیریت 
وي بوده، سخني به گزاف نگفته ایم. 
بدني  تربیت  سازمان  وقت  معاون 
و حاشیه  متن  از  قدر شناخت  آن 
ورزش دارد که هیچ کس و در هر 
پست و مقامي نمي تواند قابلیت ها 
و توانمندي هاي وي را انکار نماید 
از  همواره  فائقي  مهندس  )البته 
سوي اهالي ورزش به عنوان بهترین 
مطرح  ورزش  وزارت  براي  گزینه 
براي  فوتبال  و شاید مدیریت  بوده 
دکتر  درمورد  باشد(  کوچک  وي 

اسبق  مدیرعامل  اسدي  علیرضا 
باشگاه تراکتورسازي و دبیر پیشین 
فدراسیون فوتبال -که چون حرف 
شد-  خواسته  عذرش  زد  مي  حق 
مرحوم  زمان  در  ملي  تیم  کاپیتان 
دهداري است که به شهادت دوست 
و دشمن همه ارزش هاي ان معلم 

فقید را به ارث برده است.
ناگفته نماند بزرگاني نظیر مهندس 
عابدیني،  امیر  مهندس  مصطفوي، 
اگر  راغفر، مهندس طاووسي  دکتر 
فلسفه بازگشت به گذشته یا موضوع 
سد  بازنشستگان  کارگیري  به 
راهشان قرار نگیرد از جمله مدیران 
کاربلد قلمداد مي گردند که قادرند 
درست  مسیر  در  را  کشور  فوتبال 

هدایت کنند.

رئیس  انتخاب  در  اینکه  گو 
برخي  از  فارغ  فوتبال  فدراسیون 
غیر  مسائل  هاي  سازي  جریان 
نقش  پازل  یک  چون  هم  فوتبالي 
امر  متولیان  هدف  اگر  اما  آفرینند 
باید  باشد  فوتبال  تعالي  و  رشد 
پارادایم ذهني خود را تغییر دهند 
به  فوتبال  اداره  براي  را  مرداني  و 
خدمت بگیرند که از همه توانمندي 
ها و قابلیت ها لازم برخودار باشند. 
بی شک آقایان فائقي، قریب، اسدي 
نمونه اي از مدیران ممتاز ما براي 
اداره فوتبال کشورهستند. شایسته 
و  و  محترم  جمهور  رئیس  است 
تا  اندیشه  باره  این  در  همفکرانش 
بزودي درباره ویژگي هاي مدیریت 

اینان سخن بگویم.

از مهندس فائقي تا دكتر قريب؛ 

آقای رئیس جمهور ! این هم 
مدیر شایسته براي اداره فوتبال

سرمربی تیم ملی بدمینتون بانوان 
المپیکی  برای  گفت:  کشورمان 
خود  ای  حرفه  سطح  باید  شدن 
با  مهم  این  که  دهیم  افزایش  را 
حضور  و  مستمر  تمرینات  انجام 
مختلف  المللی  بین  مسابقات  در 

امکان پذیر است.
در  گذشته  روز  زمانیان«  »سحر 
داشت:»ثریا  اظهار  گویی  و  گفت 
عابدخجسته«  »ثمین  و  آقایی« 
کشورمان  پوشان  ملی  از  تن  دو 
نسبت به سال گذشته در مسابقات 
بیشتری حضور یافتند و سطح بازی 
حال  این  با  است،  شده  بهتر  آنها 
مسابقات  در  حضور  نیازمند  آنان 

بیشتری هستند.«
بین  مسابقات  اینکه  بیان  با  وی 
ایران  فجر  جام  بدمینتون  المللی 

بسیار بالا بود، عنوان کرد: آقایی در 
این رقابتها و در مرحله یک هشتم 
مجارستان  از  بازیکنی  با  نهایی 
 2 حساب  با  و  پرداخت  رقابت  به 
او واگذار کرد.  به  را  نتیجه  بر یک 
این ورزشکار در دور اول بازیکنی از 
ترکیه را با رنکینگ ۶0 برد و در 1۳ 
تورنمنت بین اللملی شرکت کرده 
بود. اما بدمینتون باز کشورمان تنها 
در هفت مسابقه بین المللی حضور 
رقابتها  این  در  گرچه  وی  داشت. 
مقامی کسب نکرد اما از سطح بازی 

بالایی برخوردار است.
وی خاطرنشان کرد: عابد خجسته 
نیز بازی اول را به بازیکن اندونزیایی 
واگذار کرد. این بازیکن بسیار قوی 
و دارای تکنیک های بسیار خوبی 
بود. نماینده کشورمان توانست در 

این رقابت ها بازی قابل قبولی را از 
خودش نشان دهد.

سرمربی تیم ملی بدمینتون بانوان 
و  آقایی  رنکینگ  داد:  ادامه  ایران 
رقابت  این  از  پس  خجسته  عابد 
جهانی  فدراسیون  اعلام  بر  بنا  ها 
و   1۶۵ به  ترتیب  به  بدمینتون 
21۷ رسید و از این پس با شرکت 
المللی دیگر این  در مسابقات بین 

امتیازها بالاتر نیز می رود.
وی افزود: بازیکنان نوجوان و جوان 
ما نیز در این مسابقات در حد انتظار 
فدراسیون عمل کردند، آنان تجربه 
دیگری را در این رقابت ها به دست 
آوردند و فدراسیون بدمینتون می 
تواند در سالهای آینده بر روی آنها 

برنامه ریزی کند. 
مسابقات  درباره  پایان  در  زمانیان 

کشورمان  پوشان  ملی  روی  پیش 
در  عابدخجسته  داشت:  اظهار  نیز 
2 مسابقه در کشورهای آفریقایی و 
آقایی در سه مسابقه در کشورهای 
جاری  سال  ماه  اسفند  در  اروپایی 
حضور  که  کرد  خواهند  شرکت 
ها  رقابت  این  در  بازیکن  دو  این 
بسیار  آنان  بندی  رده  افزایش  در 

تاثیرگذار است.
مسابقات  دوره  هشتیمن  و  بیست 
بدمینتون گرامیداشت  المللی  بین 
چهلمین سالگرد پیروزی شکوهمند 
انقلاب اسلامی با شرکت بازیکنان 
ملی  همراه  به  خارجی  کشور   2۹
طی  کشورمان  بدمینتون  پوشان 
روزهای پانزدهم تا هجدهم بهمن 
ماه جاری و با جوایز 2۵ هزار دلاری 

در شهرستان کرج برگزار شد.

سرمربی تیم ملی بانوان: 

بدمینتون ایران برای المپیكی شدن نیازمند پیشرفت است

تیم فوتبال خونه به خونه بابل با وجود 
برد مقابل شهرداری تبریز اما کماکان 
در رده چهاردهم جدول لیگ دسته 

اول باقی ماند.
هفته  از  نخست  روز  دیدار  آخرین 
فوتبال  اول  دسته  لیگ  بیست و سوم 
باشگاه های کشور از ساعت 14:۳0 روز 
گذشته )سه شنبه( بین تیم های خونه  
به  خونه بابل و شهرداری تبریز برگزار 

شد که در پایان این دیدار شاگردان 
با نتیجه  اکبر میثاقیان موفق شدند 

2-0 از سد میهمان خود بگذرند.
محمود مطلق  زاده در دقایق 2۳ و ۷۷ 
)پنالتی( گل های تیم خونه به خونه را در 

این دیدار به ثمر رساند.
بیست   هفته  نخست  دیدار  دو  در 
بر   2 نتیجه  با  ملوان  تیم   سوم،  و 
و  داد  شکست  را  سرخپوشان  یک 

سد  از  گل  دو  با  هم  فجرسپاسی 
قشقایی گذشت.

نتایج سه دیدار هفته 2۳ لیگ دسته 
اول فوتبال ایران:

ملوان 2-1 سرخپوشان پاکدشت
قشقایی شیراز 0-2 فجرسپاسی شیراز

شهرداری   0-2 بابل  خونه  به  خونه 
تبریز

برنامه سایر دیدارهای هفته بیست  و 

سوم لیگ دسته اول به شرح زیر است:
چهارشنبه - 24 بهمن ماه

* آلومینیوم اراک - گل ریحان البرز، 
ساعت 14

* نود ارومیه - مس کرمان، ساعت 14
بادران   - خرمشهر  اروند  کارون   *

تهران، ساعت 14
* شاهین شهرداری بوشهر - شهرداری 

ماهشهر، ساعت 14

هفته بیست و سوم لیگ دسته اول فوتبال ايران؛  

پیروزی خونه به خونه مقابل شهرداری تبریز در بابل

مجید  سعیدی
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7 آگهی

ابلاغیه  
مشخصات ابلاغ شونده حقیقي:

منصور طیب نیا  فرزند امیرمنصوربه نشاني: البرز-کرج
نظرباینکه پرونده کلاسه ۹۷001۷/۹۷ در خصوص دعوی ورود ثالث آقای شهریار جبلی فرد فرزند اسداله به طرفیت 
منصور طبیب نیا فرزند امیر ) مجهول المکان ( دررابطه با پلاک ثبتی 201۶/فرعی از 1۷0 اصلی در این دادگاه مطرح 
و در حال رسیدگی است حسب دستور دادگاه وبا تجویز ماده ۷۳ قانون آیین دادرسی مدنی به مشارالیه ابلاغ میگردد 
بتاریخ 1۳۹۷/012/1۵ روز چهارشنبه ساعت ۹ جهت رسیدگی در دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان البرز مستقردر 
دادگاه انقلاب اسلامی کرج واقع در میدان آزادگان اول خیابان برغان حاضر شوند در غیر این صورت طبق مقررات به 

پرونده موصوف غیابا رسیدگی خواهد شد وضمنا دادخواست و مدارک ضمیمه پرونده است.
97/60612/ف

مدير دفتر دادگاه اصل 49 قانون اساسی استان البرز

آگهی مزایده اموال منقول  
بموجب پرونده کلاسه ۹۷۳2۹۵ صادره از حوزه ۶۵ شورای حل اختلاف کرج له عباس خدایار و علیه مسعود امامی فرزند 
محمد محکوم علیه محکوم است به پرداخت 10۵/000/000 ریال بابت اجرت المثل ایام تصرف و مبلغ 1/400/000ریال به 
عنوان هزینه دادرسی جمعا به میزان 10۶/400/000ریال در حق محکوم له چون نامبرده در موعد مقرر قانونی مفاد حکم را 
اجرا نکرده است حسب تقاضای محکوم له بشرح زیر به وسیله این اجرا توقیف و توسط کارشناس ارزیابی گردیده است ومقرر 
است از طریق مزایده در تاریخ 1۳۹۸/01/21از ساعت 12.۳0 الی 1۳ در محل اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف کرج 
بفروش برسد مزایده از قیمت ۳۶1/000/000 ریال کارشناسی شروع می شود و مال متعلق به کسی است که بالاترین قیمت 
را پیشنهاد میناید 10 ٪ از قیمت مزایده به صورت وجه نقد یا چک بانکی تضمین شده  في المجلس از برنده مزایده دریافت 
می شود والباقي وجه مزایده ظرف مهلتی که از سوی دادورز اجراء تعیین میگردد و حداکثر یک ماه از تاریخ مزایده تجاوز 
نخواهد کرد از خریدار اخذ و اموال به نامبرده تحویل خواهد شد در صورتیکه برنده مزایده در موعد مقرر بقیه بهای اموال را 
نپردازد سپرده اوپس از کسر هزیه مزایده بنفع دولت ضبط و مزایده تجدید خواهد شد در صورتیکه روز مزایده مصادف با ایام 
تعطیل شود مزایده فردای اداری همان روز در همان ساعت و مکان برگزار می گردد شکایت راجعبه تخلف از مقررات مزایده 
ظرف یک هفته از نخواهد شد ضمنا طالبین می توانند ظرف ۷ روز قبل از مزایده بدفتر اجراء مراجعه و با هماهنگی اجراء از 
اموال بازدید نمایند . اموال مورد مزایده و بهای آن طبق نظر کارشناس بدین شرح است. طبق صورتجلسه ی کلانتری 2۶ 

ماهدشت به شماره ۹۶/۵۶۵۵/۵/4۵1 مورخ 1۳۹۶/0۹/0۷     97/60618/ف
دادور اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف كرج

رونوشت آگهی حصر وراثت  
آقای حسن خلیلی دارای شماره شناسنامه شماره 1۸4۵ به شرح دادخواست به کلاسه ۹۷12۹۳  از این شورا درخواست 
گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان فاطمه محمودی زاد بشناسنامه شماره 2۵1 در تاریخ 1۳۹۷/۶/۵ 

اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- حسن خلیلی متولد 1۳۵2/۳/10 ش ش 1۸4۵ فرزند اصغر نسبت پسر
2- مریم خلیلی متولد 1۳4۷/4/4 ش ش 10۶۹ فرزند اصغر نسبت دختر

۳- مینو خلیلی متولد 1۳۶۳/2/10 ش ش 2۶۸۹ فرزند اصغر نسبت دختر
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه 
از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م  

97/63256/ف
رئیس شعبه 4 شورای حل اختلاف كرج - حسینی

رونوشت آگهی حصر وراثت  
خانم انسیه آقاشاهی دارای شماره شناسنامه شماره 2۷۷0 به شرح دادخواست به کلاسه ۹۷0۸1۷/14/۹۷  از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان علی اصغر آقاشاهی بشناسنامه شماره ۶۷۷ در تاریخ 

1۳۹۷/۵/2 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- انسیه آقاشاهی ت 1۳4۷ ش 2۷۷0 فرزند علی اصغر نسبت دختر متوفی
2- مهدی آقاشاهی ت 1۳۵2 ش 1۵۹۷ فرزند علی اصغر نسبت پسر متوفی
۳- عباس آقاشاهی ت 1۳۵۷ ش ۷2۳۶ فرزند علی اصغر نسبت پسر متوفی
4- سارا آقاشاهی ت 1۳۶1 ش 2۵۷۵ فرزند علی اصغر نسبت دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه 
از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م  

97/63259/ف
رئیس شعبه14 شورای حل اختلاف كرج 

رونوشت آگهی حصر وراثت  
خانم منورآقازاده امیری دارای شماره شناسنامه شماره 1۸۹ به شرح دادخواست به کلاسه ۹۷0۸20/14/۹۷ از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان داود انتظام فر بشناسنامه شماره 1012 در تاریخ 

1۳۹۷/11/2 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به: 
1- منورآقازاده امیری ت 1۳۳۵ ش 1۸۹ فرزند حسنقلی نسبت همسر متوفی

2- آرش انتظام فر ت 1۳۵۶ ش 444۶ فرزند داود نسبت پسر متوفی 
۳- آناهیتا انتظام فر ت 1۳۵۹ ش 44۹2 فرزند داود نسبت دختر متوفی

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه 
از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد٪م  

97/63254/ف
رئیس شعبه 14شورای حل اختلاف كرج 

آگهی ابلاغ وقت به جهت قرار تحریر ترکه  
شماره کلاسه: ۹۷10۹۳

وقت رسیدگی: ۹۷/12/22 ساعت 11
خواهان: گلزار زارعی کیا

خواسته: تحریر ماترکه اموال مرحوم شکر اله زارعی اعم از منقول و غیر منقول خواهان دادخواستی تسلیم دادگاه 
عمومی کرج نموده است که پس از ارجاع به شعبه ۳4 در این شعبه ثبت و در حال رسیدگی می باشد بنا به 
درخواست خواهان مبنی بر خواسته قرار تحریر ترکه با استناد به مواد 20۹ و 210 قانون امور حسبی قرار تحریر 
ترکه صادر و برای اجرای قرار تحریر ترکه در وقت تعیین شده و نسبت به نشر آگهی در یکی از روزنامه های 
کثیرالانتشار هزینه خواهان اقدام و از کلیه ورثه یا نمایندگان قانونی آنها، بستانکاران، مدیونین به متوفی و هرکسی 
که حقی نسبت به ترکه متوفی دارد برای تحریر ترکه در موئد مقرر حاضر شود و در غیر اینصورت دادگاه تصمیم 

مقتضی اتخاذ نمود.
97/63255/ف

رئیس حوزه 34 شورای حل اختلاف استان البرز

ابلاغ لیست برگ های اجرایی اداره وصول و اجراء  

اداره كل روابط عمومی امور مالیاتی استان البرز              شناسه آگهی 377110

جمع كل بدهیجرائم)ديركرد(جرائم)ثابت(مبلغ عوارضمبلغ مالیاتمحل مراجعهكلاسه پروندهتاريخ برگ قطعیدوره سال عملکردنام مودی

2و۸۸/۳ و 1و2و۳و4 محمد تقی نجفی اقدم
سال ۸۹ تا ۹2

کمالشهر میدان شهدا خیابان 1۳۹۷/0۷/111۳2۹
شهرداری ساختمان سینا 

شماره 10 طبقه اول

1/۳۶۹/۵۸1/۵۵۵۹۳۷/۹۶2/۳۵1۵/0۶1/122/۶۵12/۹۸1/44۶/12۷10/۳۵0/112/۶۸4

وب سایت روزنامه 
 » دنیای هوادار« 

WWW.DonyayeHavadar.ir
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انتقادات از عملکرد داوران بلافاصله بعد 
خود  اوج  به  برتر  لیگ  دوباره  شروع  از 
به  واکنش  در  باشگاه ها  اکثر  و  رسیده 
اتفاقات رخ داده در بازی ها بیانیه هایی را 
صادر کرده اند، اما از سوی دیگر تعدادی 
از باشگاه ها هم در این رویه چندین بار 
دست به صدور بیانیه زدند که این موضوع 
پی  در  را  داوران  کمیته  رئیس  واکنش 
داشته است. اصفهانیان در شرایطی که 
این روزها هجمه ها روی داوری زیاد شده، 
با گلایه از برخی باشگاه ها مدعی شد که 
چرا زمانی که در نیم فصل کلاس های 
داوری  امر  در  باشگاه ها  برای  توجیهی 
شرکت  آنها  نماینده های  شد  گذاشته 

نکردند.
ورزشی  خبرنگار  با  گفت وگو  در  وی 
مسائل  خصوص  در  فارس  خبرگزاری 
مختلف و هجمه هایی که پیرامون عملکرد 
داوران اتفاق افتاده صحبت هایی را انجام 

داده که متن آن را در زیر می خوانید: 

علیه  دوباره  هجمه ها  روزها  اين 
داوران زياد شده و خیلی از باشگاه ها 

به عملکرد آنها اعتراض كردند.
گزارشگر  وقتی  بگویم،  چه  نمی دانم 
بازی در آنِ واحد کارشناسی می کند 
و هنوز دقایقی از تصمیم داور نگذشته 
می گوید خطا پنالتی نبوده، آن وقت 
این  جلوی  می خواهید  چطور  شما 
گزارشگر  بگیرید؟  را  انتقادات  همه 
بازی در مقام قضاوت می گوید مهاجم 
همین  و  گرفت  خطا  مدافع  فلان  از 
حرف روی ذهن مخاطب فوتبال تأثیر 
می گذارد، از طرفی داور هنوز به داخل 
خانواده اش  و  او  علیه  نرفته،  زمین 
در  قانون  کدام  می دهند،  شعار 
فوتبال دنیا این رفتارها را می پذیرد؟ 
عنوان  به  و سیما  نماینده صدا  وقتی 
این  بازی  گزارش  جای  به  گزارشگر 
انتظاری  چه  دیگر  می کند،  را  کار 

می توانید داشته باشید؟

اما بعضی اشتباه ها واضح است...
قبول  و  می پذیریم  را  واضح  اشتباهات 
می کنیم، اما من از شما می پرسم، با این 
اتفاقاتی که پیرامون داوران در استادیوم ها 
می شود  می افتد،  مجازی  فضای  در  یا 
تصمیم درست گرفت؟ یک موبایل دست 
همه  بین  هم  ما  شماره  و  است  نفر  هر 
پخش شده و هر چه دوست دارند به ما 
می گویند، آیا من می توانم شماره ام را از 
مردم و مسئولان پنهان کنم؟ به داوران 
را  مسائل  این  ظرفیت  باید  ما  گفته ام  
تا  کنیم  عمل  درست  و  باشیم  داشته 

اینگونه مشکلات به وجود نیاید.

هفته های  داوری  اتفاقات  مورد  در 
گذشته چه صحبت هايی داريد؟

من در طول هفته پیش دیدم که نظرات 
وقتی  است،  متفاوت  بسیار  کارشناسان 
چند کارشناس نظرات مختلفی درباره یک 
به داور  را  باید حق  صحنه دارند، طبیعتا 

بدهیم، عذرخواهی می کنم که چنین حرفی 
می زنم، ولی بعضی ها فقط طرفدار هستند 
است!  خودشان  نفع  به  حرف هایشان  و 
کارشناس باید قضاوت بی طرف داشته باشد 
و داور را هم ببیند. جالب است ما در نیم فصل 
برای مربیان، سرپرستان و کاپیتان ها کلاس 
گذاشتیم، اما خیلی از آقایان نیامدند، در 
خیلی  کردم،  اشاره  که  کلاسی  همین 
ما  از  انتظارها  خیلی  و  شد  درخواست ها 
داشتند، ما هم آنها را پذیرفته ایم. پس فکر 
را  دروازه  پشت  کمک های  چرا  می کنید 
افزایش داده ایم؟ اگر سیستم VAR هم در 
ایران باشد، بعضی مواقع اشتباه رخ می دهد و 
باید این مسائل را پذیرفت، اما من از این همه 
حجم اعتراض تعجب می کنم، مگر ما جام 
ملت های آسیا را به خاطر همین اعتراضات 

از دست ندادیم؟ 
چرا، همینطور است.

بازیکنان  چرا  است؟  فوتبالی  چه  این 
توجیه نمی شوند؟ چرا برخی ها به کلاس 
توجیهی نیامدند؟ آیا تیم ملی برای این 
ما  نشد؟  عبرت  درس  اعتراض  همه 
بهترین مدرس ها و فردی که برای داوران 
جام جهانی تدریس کرده بود را به ایران 
آوردیم، دیگر چکار باید انجام می دادیم؟ 
جالب است، داور تصمیم درست گرفته، 
اما همان تصمیم را هم قبول نمی کنند. 
سه نفر می گویند تصمیم درست بوده، دو 
نفر می گویند غلط، پس در اینگونه موارد 
باید حق را به داور بدهیم. به طور مثال؛ 
می پذیرم که در بازی تراکتور و نساجی 
صحنه  آن  در  باید  و  کرده  اشتباه  داور 
دقت بیشتری خرج می کرد، ولی در بازی 
با پرسپولیس تصمیم داور درست بوده و 
نمی دانم  چرا بازیکنان این همه اعتراض 

کردند؟

فريدون اصفهانیان:

وقتی گزارشگر فوتبال، کارشناسی داوری 
می کند، چطور جلوی انتقادات را بگیریم؟

فلورنتینو پرز: رئال مادريد بهترين شماره 9 جهان را دارد
داریم  اختیار  را در  بازیکنان جهان  و  ترکیب  بهترین  پرز گفت:»ما  فلورنتینو 

که می توانیم عناوین مختلف را ببریم. قصد نداریم خرج زیادی برای خرید بازیکن 
انجام دهیم. برای مثال سال ها است که می شنوم رئال مادرید نیاز به خرید یک 

مهاجم دارد اما چرا؟ ما بهترین شماره ۹ جهان را در اختیار داریم.«

بونوچی در تمرينات كامل يوونتوس شركت كرد
در تمرینات روز گذشته یوونتوسی ها برای بازی برابر فروزینونه در روز جمعه، 

لئوناردو بونوچی در کل جلسه تمرینی تیم از جمله تمرینات گروهی شرکت اما 
آندره آ بارتزالی تنها در تمرین گروهی حضور یافت. لئوناردو بونوچی احتمالا 

می تواند یوونتوس را در بازی روز جمعه برابر فروزینونه همراهی کند.

رويس و آلکاسر به دلیل مصدومیت بازی  مقابل تاتنهام را 
   از دست دادند !

دورتموند امروز در حالی برای بازی مقابل اسپرز راهی لندن شد که 4 بازیکن 
کلیدی اش را به همراه نداشت. مارکو رویس از ناحیه همسترینگ مصدوم بود. 

پاکو آلکاسر هم به دلیل مصدومیت از ناحیه کتف به لندن پرواز نکرد

»رئال مادريد« بزرگترين باشگاه جهان از نگاه فرانس فوتبال 
فرانس فوتبال لیستی تشکیل شده از ۳0 تیم با عنوان بهترین باشگاه های 

جهان منتشر کرده که نام رئال مادرید در صدر قرار دارد. تیم ها براساس 
معیارهای بازیکنان و رکوردهای آنان، جمعیت تماشاگران در ورزشگاه، بازدید 

بازی ها از تلویزیون ها، مخارج و... باشگاه ها انتخاب شده اند.

»میشائیل رشکه« از مديريت ورزشی اشتوتگارت بركنار شد
هیئت مدیره باشگاه، میشائیل رشکه را از سمت مدیریت ورزشی برکنار کرده 

است. توماس هیتزلسبرگر جانشین او می شود. هیتزلسبرگر پیش از این، مدیر مرکز 
استعدادهای جوان باشگاه بود و عضو هیئت رئیسه باشگاه هم هست. اشتوتگارت با 

1۵ امتیاز تیم شانزدهم جدول رده بندی بوندس لیگاست.

کوتاه از ورزش
ایران و جهان بعضی ها داغشو دوست دارن 

محسن كريمی: برای برد در تبريز به میدان می رويم
محسن کریمی مشکلی برای همراهی با استقلال ندارد. وی در خصوص نبرد 

سخت این هفته استقلال در مقابل تراکتورسازی، اظهار داشت:»بازی بسیار 
سختی است و می دانیم که بازی در تبریز مقابل تراکتورسازی یعنی چه اما 

ما استقلال هستیم و برای برد به میدان خواهیم رفت.«

ماهینی دربی 89 را هم از دست داد
حسین ماهینی که بعد از عمل جراحی رباط صلیبی این روزها دوران نقاهت 

را سپری می کند به احتمال فراوان در دربی ۸۹ غایب خواهد بود. ماهینی 
چند روزی است نرم دوی را آغاز کرده و به نظر می رسد اواخر فروردین ماه به 

شرایط آمادگی کامل برای حضور در زمین بازی برسد.

زمان ديدار تیم های سپیدرود و ماشین سازی تغییر كرد
با توجه به درخواست باشگاه سپیدرود و موافقت ماشین سازی تبریز، دیدار دو 

تیم سپیدرود رشت و ماشین سازی تبریز از هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال در 
فصل ۹۸-۹۷ به جای روز پنجشنبه در روز جمعه 2۶ بهمن ۹۷ ساعت 1۶ در 

ورزشگاه سردار جنگل شهر رشت برگزار می شود.

درخشان: اشتباهات داوری در نتیجه فولاد-پرسپولیس دخیل بود
حمید درخشان در مورد دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و فولاد خوزستان، اظهار 

داشت:»به نظرم بازی خوبی بود، ولی اشتباهات داوری هم در نتیجه دخیل بود.« وی 
افزود:»بازیکن فولاد خودش را زمین انداخت و داور هم پنالتی گرفت در حالی که 

اگر در بازی های سطح اول دنیا ببینید چنین خطایی اصلا پنالتی نیست.«

يک كارشناس روسی: آزمون قادر است هر خط دفاعی را بشکند
سردار آزمون با قراردادی 4 ساله به روبین کازان پیوسته است. اورلوف، کارشناس 

فوتبال روسی به تمجید از مهاجمان زنیت پرداخت و گفت:»دژوبا و آزمون می 
توانند هر خط دفاعی را بشکنند. این دو بازیکن فوق العاده هستنند. آنها ضربات سر 

را در هوا مثل یک بسکتبالیست می ایستند و می زنند.«


